
Kommuniké om betalningsrådet möte 9 oktober 2015 

 

På betalningsrådets möte den 9 oktober 2015, som leddes av vice riksbankschef Cecilia Skingsley, 
stod två frågor i fokus. Den första var det förslag om förbättrad betalningsstatistik som 
betalningsrådets arbetsgrupp för statistik lämnade. Betalningsrådet diskuterade på vilken 
detaljnivå statistiken kan redovisas och önskvärdheten med bakåtblickande tidsserier också för 
den nya statistiken där så är möjligt. Den andra frågan var det förslag till arbetsprogram för 
betalningsrådet som arbetsgruppen för reglerings- och policyfrågor lämnade. Arbetsprogrammet 
syftar till att strukturera betalningsrådets arbete på ett transparent sätt. 

Betalningsrådet diskuterade också  det föreslagna arbetsprogrammet för rådets fortsatta arbete. 
Arbetet kommer att bedrivas inom ramen för befintliga arbetsgrupper1 och bestå av fyra 
fokusområden; 
1.) Reglering, och internationellt arbete avseende betalningar 
2.) Samverkan mot bedrägerier, penningtvätt och finansiering av terrorism 
3.) Sårbarheter i betalningssystemet och hantering av kriser 
4.) Betaltjänsternas räckvidd, tillgänglighet och tillförlitlighet 

Både arbetsprogrammet och förslaget på ny statistik finns publicerade på betalningsrådets 
hemsida.  

 
  

 

 

 

1 Arbetsgruppen har under arbetsprogrammets framtagande bestått av representanter för Bankföreningen, Danske 
Bank, Swedbank, iZettle, Klarna, Bankgirot, Svenskt Näringsliv, Svensk Handel, Länsstyrelserna, Finansinspektionen 
och Riksbanken. 

                                                 


